

# 會務報告 Announcements 06-20-2021

1. 祝各位爸爸們父親節快樂！

Happy Father's Day to every father!

2. 今天的崇拜聚會之後有“教會家庭時間”。歡迎大家參加。

Today we are going to have a “Church Family Time” after Sunday service. Everyone is welcome to join.

3. 感謝主，在6月6日的年中會員大會上通過了會章修訂，並且推選出兩位同工作為2021年提名委員會的成員，他們是：陳華梅弟兄和關潤明弟兄。

Praise the Lord that in the mid-year congregational meeting on June 6, we passed the by-laws amendments and elected two brothers as 2021 nominating committee members. They are brother Huamei Chen and brother Eddie Kuan.



# 會務報告 Announcements 06-20-2021

4. 截止到5月30日“愛心基金—印度救災”的奉獻收到總金額為\$1340。謝謝弟兄姐妹們的愛心奉獻。我們將把這筆捐款通過“撒瑪利亞救援會”送往印度。

Up to May 30, “Benevolence Fund—Indian Pandemic Relief” has received \$1340. Thanks, brothers and sisters, for your donations of love. We are going to send the money to India through Samaritan’s Purse.

5. 教會需要新同工參與每週的報告事項和代禱事項的編輯工作。有願意參與這項服事的弟兄姐妹，請與黎明德弟兄聯繫。

We need more new coworkers to edit the weekly announcements and prayer requests. If any brother or sister wants to serve, please contact brother Alex Lai.



# 會務報告 Announcements 06-20-2021

6. 為聽取大家對恢復實體聚會的意見，同工們設計了一個問卷調查表，請各位弟兄姐妹上教會網站首頁填寫。謝謝大家的配合！

In order to collect feedback on reopening the in-person Sunday worship service, coworkers designed a survey form. We encourage brothers and sisters to go to the first page of the church website to participate in the survey. Thanks for your cooperation.

7. 為了充分準備恢復安全的實體聚會，加州聖荷西的Almaden Neighborhood Church決定取消今年七月的線上VBS。謝謝您的諒解，並為世界各地的教會陸續開放禱告。

In order to fully prepare for the safe in-person ministries, the 2021-July online VBS that is hosted by the Almaden Neighborhood Church in San Jose, CA is canceled. Thank you for your understanding and prayers for the safe reopening of churches around the world.



# 會務報告 Announcements 06-20-2021

8. 本週“2-1-1讀經計劃”：查考雅各書4:11-17；背誦經文是雅各書1:18“他按自己的旨意，用真道生了我們，叫我們在他所造的萬物中好像初熟的果子。”每日閱讀經文是耶利米哀歌1-3章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will study James 4:11-17. Bible memory verse is James 1:18 "He chose to give us birth through the word of truth, that we might be a kind of firstfruits of all he created." Daily Bible reading: Lamentations 1-3.